

小儿游泳肚脐贴

产品名称	小儿游泳肚脐贴
公司名称	山东长运医药用品有限公司
价格	.40/个
规格参数	
公司地址	山东省淄博市开发区民营院民祥路192号
联系电话	86-0533- 13953305478 13953305478

产品详情

护脐贴 umbilical protection paste

产品性能结构

Product performance:

由医用聚氨酯薄膜，黏胶层，无纺布吸收垫，离型材料复合而成

Composed of PU film,the medical adhesive,non-woven absorbent pad and release paper material.

适用范围

Scope of application:

适用于婴儿肚脐口创口的保护

Suitable for the protection of the navel of baby.

使用说明Instruction:

1.将伤口部位清理消毒后，从包装袋中取出护脐贴

1.After cleaning and disinfecting the wound,take the paste out of the bag.

2.除去离型纸，露出胶面

2.Peel off the protective material and expose the adhesive.

3.将护脐垫的吸水垫敷于伤口部位上，从中间向四周抹平，使之与皮肤紧密结合

3.Paste the pad on the wound,smoothing from the middle to the around to make it firmly stucked to the skin.

4，揭去背部的离型材料

4.Peel off the release paper.

注意事项 note :

1.无菌，一次性使用

1.Sterile , disposable

2.包装袋破损禁止使用

Damaged package is prohibited using

3.不能代替缝合，止血，皮肤消毒等措施

3.No substitute for suture,hemostasis,and skin disinfection.

4.伤口已感染者禁用，使用中若发现过敏现象，请立即停止使用

4. Stop using for infected wound.Please stop using immediately if allergy occurs.

5.应选择合适规格的敷贴，自然敷贴与皮肤上，不得牵拉以造成张力，损伤皮肤。

5.Please select the appropriate size of dressing to have a natural plaster on the skin.No stretch is allowed in case tension damages the skin.